

Referat FAU møte

14. februar, 2024

Tilstede: Jorid Næss-Torheim, Ingvild M. Møller, Håkon Bekeng Flemmen, Gunnar Grenlee, Håvard Aaslund, Ann Karin Nilsen-Kildal, Jørgen Andersen, Cathrine Nodberg

Forfall: Rashid Nawaz, Marta Skandsen, Mona Aamodt, Lillian Vatnøy

Referent: Ingvild Møller

Referatet fra forrige møte ble godkjent

Sak 1. Organisering av FAU møter

Cathrine presenterte kort forslag til en litt annen organisering av FAU.

Forslaget innebærer å organisere møtene på en litt annen måte, ved å dele inn i undergrupper som jobber adskilt med sine temaer på møte m.m. og med tydelige ansvar for de ulike oppgavene som skal gjennomføres. Det er ønskelig med mer struktur på møtene.

Forslag til 3 undergrupper:

1. Arrangement-kommunikasjons-komitè

Jobber med å skape sosialt fellesskap i tillegg til informasjonsoppgaver. Feks ansvar for forarbeid og arrangering av Stikk Innom, Tv-aksjonsløp, Stormøte med ekstern forerdragsholder, Dembra.

Medlemmer: Jørgen, Haakon, Ingvild, Cathrine

2. Trafikk-utemiljø-komitè

Jobber med trafikkforhold rundt skolen og skolens utemiljø, Hjertesone- Helt super skolevei, Gå til skolen, Oppsyn med sikkerheten og utemiljø rundt skolens område

Medlemmer: Jorid, Rashid, Gunnar, Håvard

3. Skole-hjem-AKS- komitè

Jobber med foreldredeltagelse og skolemiljø. Foreldreseminar, Foreldremøter og valg • Førskolemøte (1. skoledag) • Foreldrefadderkafè for 1. trinns foresatte (aug. /sept.) • Halvårlige møter med AKS-leder

Medlemmer: Mona, Marta, Ann Karin, Lillian

Forslaget til inndeling ble vedtatt.

Det ble videre diskutert hvordan vi kan sikre deltakelse i FAU framover.

- Et forslag er å pålegge en klassekontakt fra hver klasse å delta i FAU, men da det blir mange personer og mye utskifting. Alternativt kan det velges en representant fra hvert trinn, samtidig som man velger klassekontakter. Det var ikke enighet om dette forslaget, da det er bekymring for at man da får medlemmer i FAU som ikke egentlig er engasjert.
- FAU opplever at det nå gis mer informasjon til klassekontaktene via facebook-siden, og alle referater legges ut på skolens hjemmeside og håper dette kan bidra til at flere blir kjent med FAUS arbeid.

- Jørgen deltar på informasjonsmøte for førsteklasinger og informerer om FAU. Dette hadde god effekt i fjor.
- Det har kommet et spørsmål om FAU møtene kan gjennomføres også digitalt, f.eks annethvert møte heldigitalt? FAU ønsker ikke å gjennomføre hel-digitale møter da vi ikke har godt nok utstyr tilgjengelig. Det vil også være vanskeligere å få i gang diskusjoner digitalt. Dersom noen er forhindret fra å møte fysisk, kan man delta digitalt.

Sak 2. Mobbetall fra Høybråten skole

- Tallene fra elevundersøkelsen viser at tallene for mobbing er høyere enn landsgjennomsnittet.
- Positivt er at tallene har gått ned fra i fjor
- Elevrådet har fått i oppgave å komme med forslag til hva som kan gjøres
- FAU vil ta opp dette med ledelsen. Det etterspørres konkrete tiltak fra ledelsen om hva som gjøres for å bedre situasjonen.

Sak 3. Møte med mobbeombudet

- FAU planlegger et stormøte med mobbeombudet for alle foreldre. Forslag til dato er 15. April, kl. 18 – 20.
- Ann-Karin og Cathrine skal ha møte med mobbeombudet førstkommande mandag for å planlegge innholdet sammen.
- FAU ønsker informasjon om hva vi foreldre kan gjøre og hva skolen kan gjøre, f.eks rundt sammensetning av klasser
Fjerne? (Det har vært forholdsvis dårlig oppmøte på stormøtene den siste tiden. Denne eventen bør promoveres og informeres om, det skal bla. opprettes et facebook event)

Sak 4. Stikk-innom

- Neste stikk-innom er 18. mars (4-7 trinn) – Ingvild, Ann-Karin og Jørgen
- 19. mars (1-3. trinn) – Ann-Karin, Håkon, Håvard og Jørgen
- Ann Karin tar ansvar for å legge ut lister på klassekontakt-siden og printer ut lister for elever og vakter.
- FAU- medlemmer skal ikke stille som vakter fra sine klasser
- Det er kommet innspill fra forelder om stikk-innom kan gjøre mer attraktivt for de eldre barna. FAU ønsker innspill fra foreldregruppa på hvordan dette kan gjøres. Det er bl.a innkjøpt nytt karaoke-utstyr.
- 17. mai stikk-innom; Kan vi ha «tradisjonelle» 17. mai aktiviteter? Kan aktiviteter fra dagen gjenbrukes? Underholdning fra skoleshowet. Følges opp på neste møte.

Sak 5. Læringsbrett vs. Lærebøker (oppfølging fra sak forrige gang)

- Haakon skal på møte om dette innværende uke, saken utsettes derfor til neste møte

Sak 6. Samarbeid med AKS

- FAU har hatt møte med AKS ledelsen.
- Det er mye sykmeldinger blant ansatte og det stilles spørsmål ved arbeidsmiljøet.
- Det er 3 ansatte fra AKS og 1 fra miljøteamet som har ansvaret for skolegården før kl 0815, dette oppleves som lite
- Det oppleves som veldig grupperte aktiviteter
- FAU er bekymret for situasjonen slik den er nå. Dette meldes videre til Ricke av leder.

Sak 7. Evt

- Det har tidligere kommet spørsmål om FAU kan organisere klasse-kontoer, slik at det ikke opprettes på enkeltpersoner? Blir dette mye administrasjon for FAU? FAU har undersøkt dette, og det er vanskelig å gjennomføre.
- Grunnet hærverk vil vi flytte epletrærne til skolehagen. Den ene treet har fått alle grenene knukket av.
- Elevene nådde målet for Gå til skolen-aksjonen og vant derfor klassevis bowling!
- Skolens regnskap går i minus, i hovedsak grunnet vikarbruk